
Protokół Nr VU/H 

Z d n , a 2 9 l e t n i a 2011 roku. 

Ad.pkt. 1. 

Kresso o j g $ 3 ^ « ^ * < ^ P ~ i c z a c y Rady P a n B o g d a n 

^ 2 ^ S L ^ - ^ ^ P a . 
Ob r a dy odbyły się w budynku Urzędu Gminy Rudka w sa,i konferencyjnej 

Na s ^ t a w 0 ^ s k ł a d u r a d y w 

1- Pan Piotr Marian Barszczewski radnych. 
2. Pan Jan Filipowicz 
3. Pan Michał Gawrysiak 
4. Pan Grzegorz Marek Godlewski 
5. Pan Bogdan Kresso 
6. Pani Barbara Kryńska 
7. Pan Andrzej Niemyjski 
8. Pan Kazimierz Olszewski 
9. Pani Honorata Rudkowska 
10. Pani Krystyna Safaryn 
11. Pan Jerzy Józef Stępkowski 
12. Pan Tadeusz Uszyński 
13. Pan Jan Wiński 
14. Pan Ryszard Wiński 
15. Pan Stanisław Zero 

Ad. pkt. 2. 
Kontynuując obrady Pan Przewodniczący stwierdził, że są one prawomocne, po czym 

poinformował, że wpłyną} wniosek od Pana Wójta aby zmienić kolejność punktów w 
proponowanym porządku obrad, który został dostarczony w materiałach na sesję w 
następujący sposób pkt 8 przenieść na miejsce pkt 5, a następne pkt wg kolejności. 

Po przedstawieniu zmiany zwrócił się do radnych kto jest za tym aby porządek obrad 
dzisiejszej sesji przebiegał w proponowanej kolejności. 

W wyniku jawnego głosowania za proponowaną zmianą było 15 głosów. 

Podczas dalszego posiedzenia Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad po 
wprowadzonej zmianie: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ąuorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad VI sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi Bielskiemu na 

funkcjonowanie Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Rudka na lata 2011 - 2014. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na cztomca Koiegium ncgiuiuwicj 
Izby Obrachunkowej. 

9. Podjecie uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Rudce. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski. 
12. Zamknięcie obrad VII sesji Rady Gminy Rudka. 

Ad. pkt. 3. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że protokół z posiedzenia VI sesji Rady 

Gminy był do wglądu w biurze rady, po czym zwrócił się z zapytaniem czy zostały zgłoszone 
uwagi co do treści protokołu z w/w posiedzenia. 

Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

W wyniku jawnego głosowania protokół z posiedzenia VI sesji został przyjęty przez 
radnych jednogłośnie bez odczytania jego treści (15 głosami). 

Ad. pkt. 4. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od dnia 29 kwietnia br 

zostały wydane zarządzenia w sprawie: 
- przyjęcia Regulaminu Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie na terenie Gminy Rudka, 
- przygotowania projektów uchwał na VII sesję Rady Gminy Rudka, 
- zmiany planów finansowych zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 
zleconych gminie odrębnymi ustawami w 2011 roku. 

Ponadto odbyło się spotkanie z przedstawicielami Stowarzyszenia EDUKATOR w 
Łomży, rozstrzygnięto przetarg na remont świetlicy wiejskiej Kocach Borowych. Wpłynęły 2 
oferty. Wygrała firma z Bielska Podlaskiego „Wygoda". W dniu dzisiejszym nastąpi 
podpisanie umowy z wykonawcą. 
28 kwietnia br odebraliśmy samochód strażacki. Do dnia 15 maja będą wypełniane wnioski o 
dopłaty bezpośrednie. 
1 maja odbędą się w naszym kościele uroczystości w związku z beatyfikacją Jana Pawła II, 
natomiast dnia 3 maja z okazji uchwalenia konstytucji 3 maja. 

r » „ „ a i _ r , i . ^ # „ _ „ . . , „ 1 ^ A.„ ,»™»;,«,».l, Airr*=A,ts±*a 7o.a^niit C^l-Ał i m l a n a P a w ł a w Undcf. 
o dofinansowanie „Placu zabaw" z programu Radosna Szkoła został zakwalifikowany 
pozytywnie. 

Kończąc stwierdził, że są to najważniejsze sprawy, które chciałem Państwu 
przedstawić. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z 
zapytaniem czy są uwagi lub zapytania co do złożonej informacji: 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. pkt. 5. 
Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi 

lub zapytania co do treści projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 



Powiatowi Bielskiemu na funkcjonowanie Komendy Powiatowej Straży Pożarnej w Bielsku 
Podlaskim. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 15 głosów, (jednogłośnie) 
Uchwała Nr VII/29/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na funkcjonowanie Komendy 
Powiatowej Straży Pożarnej w Bielsku Podlaskim w załączeniu do protokołu z sesji. 

Ad. pkt. 6. 
Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka 

na lata 2011 - 2014 został dostarczony w materiałach na posiedzenie sesji. Czy w związku z 
tym projektem są pytania. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski stwierdził, kuchnia i stołówka przestaną istnieć i 
co będzie dalej z tym tematem. 

Pan Wójt wyjaśnił, że są przeprowadzane rozmowy aby posiłki były sprowadzane z 
zewnątrz. Rozważamy możliwość wykupienia posiłków ze stołówki ZSR w Rudce. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 15 głosów, (jednogłośnie) 
Uchwała Nr VII/30/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rudka na lata 2011 - 2014 w załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji, 

Ad. pkt. 7. 
Kontynuując porządek obrad Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy są 

uwagi lub zapytania co do treści uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rudka na rok 
2011. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych 

kto jest za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 15 głosów. 
Uchwała Nr VII/31/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Rudka na rok 2011 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 8. 
Pan Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały w sprawie zgłoszenia 

kandydata na członka kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej został dostarczony w 
materiałach na sesję. Ponadto zapoznał z CV kandydata na członka kolegium p. Marcina 
Tyniewickiego. Czy w związku z tym projektem są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 



Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 
za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 13 głosów oraz 2 głosy 
wstrzymujące się. 
Uchwała Nr VII/32/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie 
zgłoszenia kandydata na członka kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej załączeniu do 
protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 9. 
Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy 

w związku z projektem w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w Rudce są pytania. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono. 
Wobec powyższego Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem do radnych kto jest 

za przyjęciem w/w uchwały proszę o podniesienie ręki. 
W wyniku jawnego głosowania za przyjęciem uchwały było 9 głosów, 5 głosów przeciw oraz 
1 głos wstrzymujący się. 
Uchwała Nr VII/33/2011 Rady Gminy Rudka z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie 
przekształcenia Szkoły Podstawowej w Rudce w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

Ad. pkt. 10. 
Kontynuując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący zwrócił się z zapytaniem czy 

ktoś z radnych w tym punkcie chce zabrać głos. 

Pan Radny Jan Filipowicz zwrócił się z prośbą aby systemem gospodarczym 
wyremontować boisko przy szkole. 

Pan Wójt wyjaśnił, że zapozna się z tematem i przekaże do realizacji. 

Pan Radny Jerzy Józef Stępkowski poruszył temat: 
- słabego ciśnienia wody stwierdzając, że w godzinach nocnych woda wcale nie leci, 
- kiedy ruszają prace z uporządkowaniem wysypiska śmieci, 
- utrzymania porządku przy posesjach, 
- awarii - przecieku wody przy Nadleśnictwie. 

Na wniosek radnych Pan Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę w obradach. 

O godz.. 1110 obrady zostały wznowione. 

Pan Radny Stanisław Zero poruszył temat drogi na łąki. Stwierdził, że miała ona mieć 
6 metry szerokości, a jest 4 metry. Jadąc nie ma możliwości wymijania się. 

Pan Radny Piotr Barszczewski wyjaśnił, że na drodze na łąki jest wykopalisko (bagno) 
nie można przejechać, może być nieszczęście. Ponadto poinformował, że na końcu wioski nie 
ma znaku nazwy miejscowości. 

Innych zapytań nie zgłoszono. 

Odpowiadając Pan Wójt wyjaśnił: 
- jeżeli chodzi o wysypisko pierwsze prace zamierzamy rozpocząć w miesiącu lipcu br. 



- awaria wody przy Nadleśnictwie zostanie sprawdzona, 
- na porządek przy posesjach zwrócimy uwagę, postaramy się wyselekcjonować posesje 
zaniedbane. 
- znak drogowy - nazwa miejscowości - należy domalować, 
- na drogi, o których wspomnieli Panowie Radni udam się osobiście by rozpatrzyć temat w 
terenie. 

Ad.pkt l l . 
Pan Przewodniczący przypomniał o obowiązku składania oświadczeń majątkowych 

przez radnych, ponadto odczytał treść Rezolucji Rady Gminy Rudka w związku z 
beatyfikacją Jana Pawła II. (treść w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji). 

Ad. pkt. 12. 
Obrady VII sesji zakończono o godz. 1235modlitwą,zdrowaś Maryjo 

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara ̂ asielewska mgr inż. Bogdan Kresso 


